



التاريخ: 2 يناير 2024.

الموضوع: مسابقة رياحين القرآن 2023-2024.

أولياء الأمور الأعزاء:

يعلن قسم التربية الإسلامية في مدرسة كراون الخاصة عن مسابقة (رياحين القرآن) لحفظ القرآن الكريم؛ حيث ستقوم معلمة القرآن الكريم بمتابعة حفظ جميع الطلبة أسبوعياً وذلك لاختيار طلبة التصفية الأولى، حيث تم تقسيم مقرر الحفظ إلى مستويات حسب تمكّن الطالب/ة من الحفظ، إليكم مقرر الحفظ كاملاً:

الصف	المستوى	مقرر الحفظ
الأول	الأول	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة القارعة).
	الثاني	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة القارعة) + سورة الفجر.
الثاني	الأول	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة البينة).
	الثاني	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة البينة) + سورة الفجر.
الثالث	الأول	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة البينة).
	الثاني	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة البينة) + سورة النازعات.
الرابع	الأول	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة الشمس).
	الثاني	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة الشمس) + سورة النازعات.
الخامس	الأول	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة الشمس).
	الثاني	سورة الفاتحة + (من سورة الناس إلى سورة الشمس) + سورة النازعات.
السادس	—	سورة القلم + سورة المزمل.
السابع	—	سورة القلم + سورة المزمل.
الثامن	—	سورة القلم + سورة المزمل.

يجب مراعاة الشروط التالية:

- حفظ المقرر كاملاً، حسب مستوى الطالب/ة (المستوى الأول أو الثاني).
- سيخصص 70% لجودة الحفظ و30% لتطبيق أحكام التجويد.
- سيتم التسميع لتصفية المرحلة الأولى أسبوعياً خلال حصص القرآن الكريم.
- التحكيم النهائي لجميع المراحل سيبدأ من يوم الإثنين الموافق 20 مايو 2024 وحتى يوم الأربعاء الموافق 22 مايو 2024 في المبنى المدرسي من قبل معلمة القرآن الكريم.
- سيتم تكريم الطلبة المشاركين والفائزين في المسابقة، وسيتم إعلامكم بموعد التكريم من قبل المدرسة لاحقاً.

قسم التربية الإسلامية.

Date: 2<sup>nd</sup> January,2024.

## Subject: RAYAHEEN AL Qur'an Intra-School Competition 2023-2024.

Dear Parents,

The Islamic Department at Crown Private School proudly announces the “**RAYAHEEN AL-Qur'an**” Intra-School Competition wherein the students will be judged on the recitation of verses from the Holy Qur'an.

The Holy Qur'an teacher will monitor the students on a weekly basis and select the first-round of students based on how well they are able to **memorize and recite** verses from the Holy Qur'an. The verses are selected in different levels according to the student's ability to memorize the same.

The table below shows the Qur'anic Surahs for each grade:

Grade	Level	The Qur'anic Surahs
Grade 1	First	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Qaria).
	Second	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Qaria) + Surat Al Fajr.
Grade 2	First	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Bayyina).
	Second	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Bayyina) + Surat Al Fajr.
Grade 3	First	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Bayyina).
	Second	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Al Bayyina) + Surat Al Nazi'at.
Grade 4	First	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Ash - Shams).
	Second	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Ash - Shams) + Surat Al Nazi'at.
Grade 5	First	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Ash - Shams).
	Second	Surat Al Fatiha + (from Al Nas to Ash - Shams) + Surat Al Nazi'at.
Grade 6	-	Surat Al Qalam + Surat Al Muzzammil.
Grade 7	-	Surat Al Qalam + Surat Al Muzzammil.
Grade 8	-	Surat Al Qalam + Surat Al Muzzammil.

Kindly note the following conditions:

- All the Surahs need to be memorized according to the student's level (first or second level).
- 70% will be allocated to the quality of memorization and 30% to applying the provisions of Tajweed.
- The students from level one will practice reciting the surahs weekly during the Holy Quran classes.
- The final judging of all levels will begin from **Monday, 20<sup>th</sup> May 2024 until Wednesday, 22<sup>nd</sup> May 2024**. This will be done in the school by the Holy Quran teacher.
- The participating students and winners of the competition will be honored, and we will invite you with a special invitation.

Islamic Department.